

《长沙开展吸入式新冠疫苗接种，吸入式新冠疫苗英语》

China has approved the inhalable vaccine for emergency use among populations aged 18 and above who had received two doses of traditional vaccines, but not within the previous six months.

中国批准了吸入式新冠疫苗的紧急使用，18岁以上接种了两剂新冠疫苗，且超过6个月的人群可以接种。



A medical worker prepares inhalable COVID-19 vaccine doses at a community health service center in Tianxin district of Changsha, Central China's Hunan province, Dec 22, 2022. Inhalable COVID-19 vaccines are available at many vaccine sites in Changsha now as the epidemic continues to rage.

2022年12月22日，湖南省长沙市天心区一社区卫生服务中心，一名医疗工作人员在准备吸入式新冠疫苗。随着新冠流行病的持续爆发，现在长沙很多疫苗接种点都可以接种吸入式新冠疫苗。

吸入式新冠疫苗用英语怎么说？

inhalable COVID-19 vaccine 吸入式新冠疫苗

inhalable是“可吸入的;吸入性”的意思,而COVID-19是新冠病毒的英文名称,vaccine表示疫苗,inhalable COVID-19 vaccine就是“吸入式新冠疫苗”的意思。

例句:

She received a dose of inhalable COVID-19 vaccine at a community health service center .

她在一社区卫生服务中心接种了一剂吸入式新冠疫苗。

